
P R o r o K ó t l ¡ r n r / 2 m

z sesji Rady [iejsktej v JqQrzejouie odbytej w dniu 8 czervca 2ffi roku

w sali Starostra Fmriatovego.

Ad.1. Przevodnic"4cy rady üiejskiej Teresa szvach o godz.9-tej

otworzyla obrady Rady l{iejskiej v Jqflrzejouie.Clcrdy coryrczqto i kont}rnuovano

przy fre¡verrc jí 22 radnych r¡a stan 28 radnyctr¡co stsnouí 78,6 f c8ófu Rady.

przevodniczqcy R¿dy t{iejski-ej styierdzi}a quorr-ur prauonocne do podejnovania

uchvat.

PrzeuodnieT+cy Rady l{tejsklej porita}a przybytych na sesjq:

radnego Sejmitn¡ Sannrz$ovego UoJe6dztva Svigto*rzysklego Alfreda Bialego'

dyrektoróu gimnzjóu,szk6l podstavonych i przedszkoli,Naczelnika Oddzialu

Zamiejscorego Kuratoriun O6riaty L.t4aksalorra,przedstaviciel i míry.k& zavodorr¡rch

przedstavicieli partii i stronnicür polftycznych,soltysóv i przevodniczqcych

rad soleckich,przedstawicieli prasy-

povi tala radnych, &rrmistrza H. Uichaf kl etícza,,Zastqpcq B'lrmistrza f - Hoániaka,

kierowrikóv jednostek organizacyjnych gminy,uszystkich przybylych na dzlslejsze

obrady.

Sekretarzen obrad jedrogfo6nie uybrano radrq El2bietq Ui6nievskq'

Ld.z. lla sesji w dniu 4 czerwea br.nieobecni byli radny Andrzej

Jakubanis i ndny Ardrzej Slu2alec-

uspraviedl iuiono nieobecnosó radnego Andrzeja Jakubanisa.

Nieobecno$ó radnego Andrzeja Stu2al.ca oficjalnie nieusprawiedlit¿iore.

Ad.l. Propononany porzqdek obrad przyjqto jednogto6nie'

P o r z q d e k  o b r a d :

1 .Otvarcie sesji rstvierdzenie quorr-m,povolanie sekreLarza obrad'

2.Usprawiedlivienie nieobecno6ci radnych rn sesji w dniu lo.O5'2ffi r'

l.Przyjqcie porzqdku obrad.

4.Przyjqcie protokótu z poprzedniej sesji.

5.Interpelacje i wnioski Radnych-

6.Infortncja o pracy Tarzqdu üiejskiego miQdzy sesjai'

T.Infornacja o realizacji uchyat podjqtych na poprzedniej sesji.

B.Inforoacja o przygotovaniach do rozqczqc,ia nwego rolru szkolnego m/M1.

g.Infornacja o pracy Kmisji Promocji i Rozwoju C'o.spodarczego &tiny.

lO.Llchuala y sprauie trchsalenia planu investycji rn lata 1W-m2'

ll.Uchruala r¡r sprauÍe ustanowienia hipoteki rmovnej r¡a nieruchono.6ciach glniny

zabezpieczajqcej vierzytelno6ci Banku Przemyslowo kra.'rdLovego S-A-s Krakosie

Oddziat v Jqdrzejovie r¡ kr¡ocie 1-offi.m--zl-
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12.llcünrala v spravle znlan u tnÍt2ecle niasta 1 gpfny na 2@ ¡'ok.

13.tlct¡r¡ala y sprayle znian Statutu Zarz$ú hdynkór llieszkalnyctt u JqdrzeJffl"e.

14.thünala u sprarie przyJgcia Statr¡tu Zyiqplru Gnin Rolntc4¡ch t Ecolqlczryctt

nEl(OROLtr u Klelcach.

l5.tbhyala r spravle pmtania kmisji dora2nej dla opracorania Koddrsu EtJ/ki

Rútego.

l6.Odpodedzi na interpelacje.

1|.Sprauy c6*e.

lS.Zadrniqcie obrad.

Ad.4. Rada Jedfpglosnie przyJqta prutokól z poprzeüÉeJ sesJl.

Ad.5. Radna Janlna sarrerriava rlrcsl ,by iak rnJszybcleJ zaJq6 siq

txdynkien przy Pl.T.Ko6ciuszki g,poniryaá obielrt ten grozl zanaler¡len-

Radny TAzLsLav l¿rca& pytarkiedy bqdzie przepfqradzony renort dragi

RakáJ-PodLszczc.

Rdna Urszula Plaseclca ur¡osi o dokoñczenie drogi f,ysalcón II - tJd¡rinóu.

Radny Ryszard Facanwski uniosku;je ,by na ulicy prz¡apkouskiego zalnstalwaó,

tz$. ograniczniki drogwe.

Radny Ryszarad Pacanwski pytardlaczegg v tyn roku nie zostaly przezxEtczone

pieniqrrzg na raont Klasztoru Clstersóu-

Radny Ryszarad Pacanovski p¡rta,co dateJ z orkiestrq Ochotniczej Stra2y Po2arnej?

Zsraca siq o roaiqpanie problemu orkiestryrproponqje finasowanie przez 6P

z otrz¡m¡rvanych dotacji.

Rdny Ryszarad Facarpvslti wr¡osi,aby praro do udzielania ÍnforuacJi nie dzialalo

nybiórczo i bylo realizmane zgodnie z dec'yzi4 ssu tfaJq¡zszego z dnia

1" IV.20@ r .

Radna B*a Ptasznik yniosla$e o ohri2enie pr$ko6ci pojazdóru na ulicach

vwn4trz Osiedla lfurariec II.

Uiceprzmodnicz4cy Rady Teofif Sek pyta kiedy bqdzie roryqta bxrlova drogi

Jasionna- hlechotry.

Hiceprzenodnic"Acy Rady Teofil Sek unosi o.dofir¡ar¡smnie hÍlotty szaletu

v Szkole PodstarweJ u Jaslonnle.

Ad.6. h¡rnlstrz H.Hichatkiewicz inforuqje,LZ 7ar74 l{ieJslci obradova}

v dnfu rczorajszym rnd rrioskani zgloszor¡ml pvcz l(misJe Rady I prqiql

szereg vnioskóry Jalco sluszrre.

?arz4d uzral wnloski z zak€su o6viaty proponorane v planie inrestycjl na lata

1999-¿gg1 jako odlegle.Zaprcpanwaf rproradzenfe do planu u zadanlun06viatan

zapisu:rrenont szlót I ¡nodernizaeJa ogrztraniar.Szczególose zdanla olcreÉlone

zostarg po. dokonaniu przegl$u v szlcolach.
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Burnlstrz polnforuo¡ralrZe b¡rlo szeFeg unloskóu dotyczqcyctr zniany termlnu fnrest
-cJi.Zadania u planie frrestycJi sg tak zaptsaire,ab¡r noána dotsraó ¡Enerru
v czasle.Zdar¡le no2na bqdzte reattzo¡aérje2eli zostanie ujete u b¡cláecie¡na

dany rcür.Przeoürlcz4cy kmisJf otr4¡mJq odpohrfedzl ¡¡¿ zgloszone ynloski.

Burmistrz mórir¿e generalnie z'nfeniq sig doctndy gniny ,z&ñ ciqgle gninon
przybyva.Foinformor¡al ,b r trakcie Jest rreIlzacja ustayy o sanor@zle.

t{orellzacJa ta naklada na gminy rigceJ zúañ bez dodatkoryc}r Ércdkóü.
Foinforuosat tak¿e o ma{iqcym siq odbyó kor¡yercie vójtóu ,na któr1m bqQzie

mylana nwelizacja noreJ karty naucz¡rclela.

Radna Janina Szreniara araca uragQ¡2e Jeszr:zc Rada nie r¡cün¡altla planu

tnrestycjl,a Tav$ t{iej$ci Ju¿ zadecl/doual o hxlwle lenalizacjl u Borkach,
Piaskach,Kopaninach.

Zastepca B¡rmistrza Y.Uoániak v¡rJaáriarte to zadanie jest zaplanüran€

v bucl2ecie na rok bie2Ecy.PÍeniqdze gninyrlctóre n4]1 byó rrydane rn tq

inuestycjq sq czqFtt{q budzetu.tfusi byé doflna-Soanie z zr;vr4bnZrb v przeclrrr¡rm

prz¡rpadku nie varto przystqporaé do teJ lnvestycjl.Pienlqdze piny to mrfej niz
polova kosztu inuestycji..Jest v tym peyre ryzylcorale zars?e rc2eny stq z tego
trycofaó.Nie varto byto ogtaszaó przetargu skoro nie bylo u pelni zapewnlonych

érodkóry.

Radrn H.Bafiñst€ vrpsi o odcinek kanalizacJi Borki-Piaski.Fod4je,2e nykornna
jef juz dolcurnentacAa prz,y drodze kraJreJ.U Kopaninactr jest kilka dmós i padal;
yniosld o odstqlier¡ie od brdory kar¡alizacji v tej niejscovo6ci.

Radna Urszula Piasecka nydqje ni siq jak Ñir2e radnej J.Szreniavie cMzi
o to,2:e nie zbadar¡o ile osób chce siq prd.l4czyé do karnlizacji.

Byta obara o tor2e nie vszyscy mieszl<aírcy ctrcq siq @f4cryé.
Rdna thlina Baliñska n¡rjaÉnia,áe jest obligatoryJnym v¡mogiem skladanie

unioskóu,aby kaZdy nieszkaniec zadetclaroral przystqplenie do inuestycji.

ht innym przypadxu nie mqgto byé zadanie dofi¡¡ansmane.

Zastepca h¡¡mistrza H.UoÍniak úvirze problen rynil€ z braku zroanienla istoty

inwestycJi na vsi.Cala uie6,cryLi 1O vtaScicieli rcze6niej rplacilo pienlqdze.

Chodzi tu konkretnie o L€stóu,gdzie kaZúy mieszkanlec vplaclt 1.m ,-zL.
lüa poczqtku nie usz¡rscy siq podfryzq]1,alé po roku jest JuZ koryfet"To nie
jest problem.

Radny Cz.Blicharski nári,ze radnyn chodzilo o kar¡alizacje Kopanfn.

Ciqgniqcia karalizacji na Kopanlny podraza inwestycjq.Y mle6cie teZ slysz¡r.::

siq glosyr2e s4 ullce bez chodnikórrrnie uszqQzle jest kanalizacjaritp.
Kierwnik l{.Uolski nyja6niar2e dolcrnentacJa v¡¡fcanana Jest tytko r¡a Piastct-Bork

i nie urzgfednla Kopanin.

Radna E.Yi6niryska úvL,2E v mmr¡cie kiedy Rada gfosoyaó bqdzfe nad planem
lnvestycJi peArfe ynlosek o odlqczenle od tego zadanla Kopanin.
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Ad.Z. Rada przyJqta fnforuacJg o r.ealizacJi ucfnraf podJqtyctt na

pop¡zednteJ sesJl.

4d.8. Przer¡odntcz4cy Rady !üeJskieJ udzlela glosu J.Robakovi-

kierwnikryi mi¡rr¡egg Zespolu frstugl Szkóf i Przedszlcoll celeu przedstarienia

lnformacJi o przyggtwaniactr do rczpoczecia rrego rd<r¡ szkolnego rcrc..

,/Info¡mcja v zatqczeniu do protckótu/.

Kierwnik J"Robak infomrge o odebraniu autobusu z pufi ministerstra na

ñ, dzieci.

Inforurqie rónnie2 o przeprordzonyctr konkursach na d¡ektora Przedszlrola Nr J

u JqQrzejowie 1 dyrdrtora Szt<oty FodstaweJ v Jasiorurie.

FodaJe o rrystq¡rieniu do l¡tinisterstrra o Srodki flnar¡sre rn vyróurnnie plac

dla rnucz¡rcieli.Zarzqd lliejski skiermat uniosek do t{inlsterst¡¡a Edukacji.

Z innyctr podanyctr informacji nic nie ulega znianfe.

Przeryodnic"4cy Kmlsji GriatyrKultury I Sportu B.h¡or¡ek zgtosila wtiosek,

aby zorganizxal, dcnóz zandrniqty tylko d1a r.rcznl&r-

$¡ta kledy plano*ane sq przetargi z przmátlenl-

lbstgpnie pytarcry poruszana byfa kied¡¡,ltolsldt sprara drogi l&ricürós-Brus.

Yier2e sytuacja Jest nadal niejasna.

J.Robak -kierovnik Gninnego Zespotu Sz¡(óf i Przedszkoli odpovida'2e jego

zdaniem pr"Ñ. zanlrniqty to iedna z nqjlepszych form.lfóui ,2e nie na

Jeszcze rozezr¡ania co do ilo6ci dzieci v Gimnzjr¡n Nr 1 i ltrichowie.Fo ustale

niu ilo$ci dziecl u tych szkotach zostanie ogloszony przetarg.H granicach

nqjblizszej Érody ,czvarücu taka informacja bqdzie.Przy przetargach músi byé

brana pod ürage ifo6ó Érodkóu uctnralonych przez Radg-

Radna U.Piaseclca zur€ca siq z pro6bq o r.moZlisienie rnr:ki iezyka angielskieg,

u Gi-wazjrm Nr 1.

E.Dorobcryíuska-Pre2es Zarz$u AnP wyja6nla,2€ v Gima4jum Nr 1 dzieci uczq

sig jqzyka francusltiego,nieniecldego i angielskiego-

Radna U.Pfasecka przeprsza za ponytkg i ny$únla,2e chodzi iei o naukq

igryka angielskiego u Gimnzjum Nr 2.

Dyrelrbor Giln:n4jr-m Nr 2 M.Flqckiorícz odpovida radnejr2e refonma oáuiaty

natazqie kont¡rnuacjq jq4/ka ze szko},y podstavwej.Zuigkszenfe nauki igzykóv

ozrnczaloby doto2enie 4 ggdzin lekcyjnyctr,a nie rB n¿l oplacenle pensii

dla naucz¡rciela .Sq tak¿e tn¡dr¡o6ci z zatrudnleniem /z-e z:e.l:rz'fer¡iena/

nauczyclefa JqA¿<a angielskiego.

Raatryi Eba Ptasznik n¡ryoviada siqri.aby nie kruszyé koptl nad naulq jqzykó,u obc

ponierd¿ v licerm lraiñe dziectro uczy sig Jqz¡¡kór,a ?:rtdsze Jgzyka anglelskiegc

lüaczelnik Oddzlalu 7-'riejscmego Kuratorfrn O6rriaty L.t¡hksalqr podzfelil urag

dotyczry4 dovozu dzlect do sdcól i zdecydcanie oporiedzial siq za dqp2enien
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zanlrrrlqtyu lub Érodtrant gnfny.Talde byly glosy rpdzlc&r.Byly gtosy '2e aIúzLeL

starsza namyia do picla allcokrolu ,nie vfem na lle to Jest pra@ múfll

pan lhksalon.Sprarry bezpleczeristua dzlecl sq tu sprar.q badzo ra¿n4.

l.t&rif r2e naJva2nieJszq lnrestycJq o6niatorq sq drqgt.
Kurator O6riaty zalecil kont¡rnuacJg nauki Jq4/<óv obcyctr.Jqzylc6r obcyclr nale2y
urczyé $¿ od pfenezyctr klas szkól podstaruryctr ze rrzglqdu na obortqzdc zdaranla

mtury t:rlúe z Jezykfu obcyctr.
l¡linisterstvo r*ysz]o z inicjatyrq rproldzenia rokr¡ zerccegorpo ukoñczeniu ,któregc
naucz¡rclel kontynuqfic str¡dla bqdzie mógt rrczyó jQzyka obcego.llalca perspektlva

siq rysuje.Reforua o6ufaf nrsi postarf é za z&nle narrczanie Jgzylóu obcyctr.
Koszt utrzylanta szlroly ,v któreJ rrczy slq Jea¡tóry jest viqkszy.
L.l{aksalon uva¿a ,28 Jezylr rosyjski jest teZ ra2ny,ctrociaz Jez y kí zactrodnie
przy reJ6cfu do Unii Drropejskiej sq niezbq@re.Godziny dyretrtorskie mo2rra pruezre-

cry6 w naukq jqzyka,ale decyzje podejmujq dyrektorzy szkól.
Radna hn Ptasznik óui o nauce jqzykóv obcych pod lqtem ntrego systeuu o6uiaty.

lbzeñ mo2e u¡rbraó jgzyk Jaki chce.tlczeñ zdqie to,z czego siq naJlepieJ czqie.
Rdrüa mavia s¡rstem nauki rta zasadzie programu rozszerzonego.Jest zfunia,Ze

iezykós pouinni vcry6 nauczyciele ryinyt<sztalceniu dydakbycznp i netodyczrrp.

Jan Robak-Kierosnik hinnego Zespolu Obslugi Sd(óf i Przdszkoti nóyl o tnrdno3ciat
z kadrq nauczycielslcq do nauki jgzyka angielskiego.
El2bieta Dorobczyñ^ska -Prezes Zarz4l¡u Zl{P v trosce o zrrniejszenie kosztós eraca

slg z zapytanien o sposób zagospodarmania bnrclynkóu po zliknidovanych szkolactr.

l{astqpnie n¡rpotriada siq na temat vynagrodzeñ nauczycieli zgodnie z art.T ust.6
Ihrty lüauczyciela.

Brta kiedy &rruistrz przevidqje rczpoczgcie roaríu niad regulaninem vynagrodzeñ

rnuczycieli.Kiedy dojdzie do takich roznóv,bo v przecivnyn przypdku natrczyclele

bqdq zm¡szeni przystqlió do uszczgcta strqjku zbiorowego.

Zastepca &¡r"nistrza Y.Uoániak móri,2e s4 dra tn¡dynki po zliknidovanych szkolactr,t.

v Chra6cicach i ü¡orzeviertrzeci po fitii szlroly v laskowie jest buclynkien
pryratnym.

H Chorzevi.e sala bqdzie nykorzystyvana na odbyvanie zebrañ.

Y ChsaÉcicach rryposa2ono salq v podstauw¡r sprzgt z pczezrÉczeniem na Évietllcq.

Dzleci i mlodzieá tan siq spotykq.Utrzrymanie tego brxlynku nie riele kosztqje
gminq.hdflek ma ogrzeuanie piecove.Gnina jedynie placi za energiq elektryczn4.

Odno6nie spray¡r vynagrodzeri nauczycieli móri,2e jest rdzi{zry ,2e vigksza

czqí6, narrczycielskiego 6rodoytska rozwnle ,2e gminy r¡a to nie staé I nie tgdzfe

staó.Bqdzie to za,Leiú, od roz.strzygniqó na szczeblu ninlsterialnym.kz¡rkro ni,

món¡i Tastepca h¡rmistrza,2e tak nygleda syh¡acja vyrnsrodzeá rnrrczrycieli i plny,

nie ma H1"j mo2liuo6ci,aby6my zaciqgnqli koteJnq @vyz*q.
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El¿bleta Dorobca¡ñska w woJeJ y,4pqriedzl podkre6fa ,2n rave.zyrciele vledz4'

2e sytr:acJa jest banfzo trudnarale pro.sl o zrozr¡nlenler2e vynagrodzenie

naucz¡rcleli Jest cüce6lone ustarrq sejmrq.l{ale2atoby w ostrzejszej fornie

trystosmaó plsmo do ninistra.

Yiceprzelodniczqcy lbofif Sqk zablera glos odr¡o6nie h.Klynku po szkole

v Ctm6cicach podkre6lqjqc,2e vyposa2enfe Érrietllcy uvaZa za berrózo stqre.

Stauia ynlos€$( o rrygsspodarwanle piqtra ra gabfrety ldrard<lerale trzeba

sprane rozpropagouaóraby trto$ te pmfeszczenla rrynaJqt.S¿koda'aby

.té-'pmieszczenla siq rúszr;zyly .

Radny R.Facarwski ffirr?E rozr.nie syhrcJg naucz¡rcieli i gniny 'na mJ4

interpelacTg zho?ry rla poprzednlej sesJi czdraten do postedzenia Kmisji

O$uiatyrKultury i Sportu.lhainr?.e cüryzryle prrcy nad regularnl¡¡s¡ rcgto slq

odbyé 7ry¡g¡canle rcze6nieJ.Olrl/üya af:qzkL s? gotre do vspólpracy nad regulamini

Fodkre6la ,b b prace podnny W'c ivZ davno rozpoczqte.

l{rrosi,aby odpciedzi na interpelacJe byfy rdzlelare Y pkt porz4dtru obrad:

t'Odpqriedzi r¡a interpelacjenra nie przynoszone do dotl pl¡"Ez pracovrrika

Urzq{u Miejskiego.

Jan Robak -kierourrik Gninnego Zakldu 0bslugi Szlóf t Przedsd<oll odczytal

b'nlosek, jaki 7ar"4 !{leJski przes}al do l¡linisterstva.

Maclej Ko$nider -kierwrik Tydzlatu OsriatyrKultury i Sportu wyJa6nia sprarQ

porrrszqq przez rdnego R.Pacanowsl<legg i podqjer2e infor.reja z nlnisterstva

przeslarn zostata do Tydziatu 25 rraja br. Inforuacjq tq otrzyuali dyrektorzy

sd(óf i nic nie stalo rn przeszlrodzle,aby dzlalaó.Proielrty regulaninóu sq iuz

opracowire.J czerrrca br. otrzyralem pimo nóuiqce'2e jest trjtmagana kosultacja

ze zviqT-kani zawodov¡¡mi.
Zarz4d t{iejski upora2ni} wrie do rrystqrienia do Zvlqpku Zauodowego "So}idarno

o typoranie przedstauiciela do konsultacji.tlczynilen to rtlenhocxtie mósi

kierwnik Ko.Qnider i otrzymatem pisrc,u lctór¡m svój akces do negrcjacji zgtos

El2bieta Bartosz.Je2eli nie ma pieniqqzry ,@ Ja llrln negocjoraó móri kierorrti:k

Ko6nider.

Uszystkie ddn:nenty sq przygotowane ,istnleje tylko kr¡estia pieniqdzy.

Przygotorane s4 projelcty r¡ctrual i zaopinlo€rrc pl:zez radcq praunego.

nadny R.Facanouski nóYi,¿e radni o t€i sprauie doridu;iq siq dopiero tcraz

na sesji.

Klerovnik Kofoider odpodada radnem.r,2e na str.2 przeslaneJ radn¡rm informcji

jest ma o tej spravie.

Barbar:a Da'onek przenodnicz4ea Komtsji O6viaty' 'Kultury I $ortu prz¡¡pmira'2

radnl slyszeli tu na tej sali z ust posta na Sejm RP Y.Bartosza,,2E Kuratoriu¡n

kieleckie otrzyma 25 mln zl.$a Jak ta sytuacJa rryglqda'czy nasza gmina na

t¡dziat v. podziale tych pienlqdzy.
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PodaJe ,?c ptrzebn 2.W.W .-zl na te 6yiadczenia.lly Jako rdú odpqrfadary

za, t¡¿n h¡d2et nórrl radr¡a B.Ila¡or¡elc

tfnioslcuJe ,aby rrystqpió z protestem ,2e u Snodku rpku hxl2etwego rproradza slq

podu¡f¿ki nie daJqc 6rcdk6ry a buclZetu , jest ju¿ rctralony.

Zvraca siq o receptq na ronlq?anle teJ sytuacJl.

Kierwnik Ko&nider móryir¿e z 25 mln z! o crym n6rll posel Bartosz rcJerództno

6nfqkürzyskie otrzymalo I mln zL.tlc.Je zabiegl u Kuratora nic tr¡ nie pmogly,

pienl$ze te Kurator pmezracryl na investycje Ju2 rozpoczqte.

Dodqje,2e z inicjat¡ry KmisJl RerfzyjneJ muia¡rc syhracjq ftnanscrq v q6viacie.

Radny U.futek ffi,rte ma zapeynlenler2e tE ó nln zl bqdq v naszyn uoJerództrrie,

nle rie t¡rlkorczy nasza gmlrn dostanie cokolvfel< z tyür Érodkóu.

Ad.9. Rda przyjqla infornacjq o pracy Komisji Prwocji i Rozwoju

fuspodarczego &iny.

/Informacja v zalqczeniu do protokótu/.

Ad.1O. B"unistrz zrrcaca sig do Przenodnic"4cego Rady o t¡dzielerrie

gtosu Kierovnikor¡i lf¡dziatu Inwestycji i Remntów lbrkosi Uolskienu v celu

przedstauienia autopopravek Tarr4du Fliejskiego.

Kierovnik l,l. tlolski przedstavia autopopravki Tarzqdu Mi e jsklego :

-y pkt t t'O6uiatan do inwestycji zagospodarorrania terenu wokól Szkoty Podstavoue.

Nr 4 dopisqje siq rri Gi¡rrazjr.m Nr 2fr;

-u pkt 9 "O6rriatan zamiast irrnestycji od pl<b zmi¿¡1¿ ogrzevania w Szkole

Podstarcuej w Podchojnach do brxlowa sali giwrastycmej w Sconiovie nprovadza s

zapisrfreuronty sztcól i urodernizacja ogrzenanfan do koírca & roku,

przy innestycji br¡dosa vodociqgu Przqplaw dopisuje siq Cierno-7:szosie.

Radna E}2bieta Ui6nieüska zg}.asza ynioselc o rrykre6lenie z projelctu inwest¡rcji

¡r pkt I miejscowo5ci Kopaniny.

B:ruistrz H.l¡tichatkievicz odpoviada ,2e Kopaniny s€t nykreÉlone,bo nie s4 ujqte

v dokumentacji.

Radny Ryszarad Faca¡rcvskL pyrtarcry ulica Przer5rsloua jest ulicq gminn4,czy

poviatovq i czy jest przeuidziana do generálregq rerpr¡tu.

Kierpwnik Tydzialu Cos@arki Komurnlnej i tttieszkanlouej B.Blaszkiwicz inforuu;

2e napraua tej drogi jest dokonyrara v dni{dzi.siejszyu.

Radny Z.Adarcryk wr¡osi o qjqcie vodociqgu s Rakovie.

Radna E\ra Pta,sznik vnosi o rnstq¡ruJqce zmiar¡y y propono$anlm planie trnestycJi:

-Unosi o budotq parkingu przy sklepie trSezmrt od strony UrzqQu l{ieJsklego'

-Foddaje pod rozragqrczy jest mo2lise przeproradzenie Urzqdu t{iejsklego do v¡rre-

nontosanege HPSP.Koszt tej inuestycji bylby brclzo du2y.Radna ma vqtpliwo6clrczy

wszyscy radni sq zgodni r2e v tym hrlynku na siq nie6ció urzgd Hfejski.



- 8 -

-hosl o skreÉlenle pnlrtu nrrzh.Ílora parkingu przy anfiteatr.zen.

Radna unqsl o nodernlzacje ullcy üalogostcteJrkt6ra jest u adninl.strpvar¡iu

foiqtolffzyskiego ReJmu ffig..

Burnistrz ryJaÉnia radnej odno6nle przepronadzenfa Ur@u l{lejstdego do hrctynku

po HHP.U pnojdccie planu lnuestycji nie na zapisare zakoñczenle renontu ,ale
kontyruacJa.lüe po to przeJmouafiÉuy hrd¡¡nelcraby stat bezr-rz¡¡tecznierale po toraby

go r€omtoyaó.Secny brxlynek Urz$u nle na uJazdu.h.rdyrek po IFSP jest jedyny ,gO
lroira vr:.zqdrzf6, biura urzqdu. Nle zaklda siq,2e u W. rotfl¡ skoñczymy lnrestycje,

no2e sktr4wy 6 v dlu2szyu czasle.

Koszt szacr.urko¡r rwntu vyrosi 1.2m t¡/s.zl.

Y centnn rJ¡nku nie na Eo¿Iirc6ci urz$zenia biura dla Uczqdu li[lejskiego.

Don Hardlotfy to centnm hardloue i decfr t¡n zostanle.Byé rc2:e u cfqgu nastgpnych

lat do$zieuy do ynioskurze z tego zrezygnuJemy i sprzedany ,je2eli zn4jdzie siq

oferent.Zycle veryfikqJe plany.Oü¡o6nie parkingu przy anfiteatrce sq sugestie,

aby anfiteatr zostavií,zobczymy ,cry zrrejdzie siq kto6rkto tp sig za;Fis.

fuÍny nle staó ria remont tego oblektu.Jest to spraua do dyslrusji.

Y sprarie ulicy lfalogoskieJ tnrqjq dyskusje ze fuiqtokrzyskin Sarz4aem Dróg"

&rdovq parkingu przy sklepie nSez¡r¡n bqdziemy kontynuonaó,je2eli nie v t¡m,

to v ¡pku przyszlyn.

&¡dwa vodociqgu w Rakovie Jest u krcepcji vodociqgorania gniny.Jak daleko dojdz

my z tlm uodociqgiem to sprana ile pieniqdzy dostaniqy z zevrqtrz.Je2eli nie

dostaniay pienfq{zy ,to prarda jest takar2e do Rakoya uodociqg nie bgdzie

docfqgnigty.

Radny Ryszard Facarpwski móvi ,?e zgiaszal interpelacje o pobieranie oplat

targorryctr od samochodóv parlarjqcych na ulicy,na którq do obecnej chwili nie

otrzynat odpowiedzi.

&rrnistrz odpowiada radnemu Pacanwskieumr2e nie otrz¡rmal odporiedzi'poniwa2

Urzqct prondzi v tej spravie negocjacje z administratorem dróS.

Radny Czeslav Blictnrskí z4,lasza. sprane braku o6uietlenia u ulicy llatogoskiej,

Porfadto na ulicy tej chodniki sq tak wqskierco stvarza zagroáenie nypadkiem.

Itlastqpnie vnioskqie o moderrrizacje zalerm.

Radr¡a Janina Szreniana vnioskuje o nprouadzenie do planu lnvestycji buclowq

ulicy Klonovej i chodnika rn ulicy Kopernika.

Radny Tmsz Barañskj/sklada wniosek o r-r.jqcie na rrcü< 2OO2 hrdorg cMnika na

ullcy Dygasiñsldego. l{otyrmje tyn,2e bqlzie u¡rbtxlotrara 'kanalizacia 'jest

to ullca atrakcyjna do celóu atrakcyjnych i chodnik Jest tan konieczny.

Radr¡a Urszula Piasecka vnosi o jak n4jszybsze ruzpoczgcie pracy pYTEz komisjg

d'/s reforu¡r szk6L dla okre6lenia prac u oÉvlacie.

Hiceprzenodniczryy Rady Teofif Sek ynosi o ogrzevanie centralne v Szkole Fodstar

vej v Jasionr¡fe.

l{nosi o vykonanie dróg ulejskich o J kn vi4cej.
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Rdna ftra Ptaszrrlk vnosi o przyJgcie zasadyrZe peunyctr rzwy nie da siq zr$ló,

aby nadnl byli zgodnf .SaE teá W chclala 'aby qftorcgy bylt z nleJ

zadovoleni Jako z radnej.

h¡rnist¡'2 proponuJe ,aby radnl prc1 4l:aszanlu vniod<ów spoJrzeli na ostatnlq

stronq prnJelrtu planu.Radni nogq zgtaszaó koteJne unioskirale nusz4 LLcqé

slq z realfmi I jest perma hierarct¡La potrzeb.

Radna l4aria Kvapiszeusle wrioskuJe o uctrvaleniu planu inuest¡rcji r¡a lata rc1-

-@.Nle ponlnny siq znaleáó inrestycJe rstecznera dyskutujery nd prcjelrben

planu na lata 1Wre..

GlosoranLe zgloszonych vniosk&r:

Za unloskiem radnej E.Ptaszrrik o hxlouq parkingu przy ul.lúotoproJektovaneri

przd Sezanen glosoualo 20 radnych ,glosów przeciv nie bytorl radny wstrzymat

siq od glosu.

hiosek prryjeto.

Za vnioskien o r¡rlcreSlenie remontu brxlynku po HPSP glosovalo 5 radnych'

przecir 1lr1 radny vstrz¡rmal siq od glosu.

lúriosek nie zostal przyjqty.

Za skre6leniem prnktutrrozbudowa parkingu przy amfiteatrze " glosowato 20

radnych,przeciw 2,glosóv wstrzSrurljqcych siq nie bylo.

Hniosek przechodzi.

Za unios[iem radnej E.Yi6nisskiej dotyczqcego skre6lenia v pr.mkcie nZadania'l

kanalizacji v Kopaninach gtosowato 20 radnych,nie byto glosóv przeciv,

2 radnych vstrzrymato siq od glosu.

lürriosek zostaJe przyjqty.

l{niosek radnego Zdzis}awa Adarczyka o budovg wodoclqgu n Rakovie zostal przyiq

lTglosmi ,g}osówprzeclvn iebyto,4radnychrst rzyrnalos iqodg}osu.

odnosnie vniosku radnego &eslaya Blicharskiego dotycz4cego undernizacji

zalesu B¡rnistrz wyja6nia,2e sprawa o stan vlasno6cicnry zaleuu jest v sqdzie'

Fqdziemy starali siq oczy6ció ten obielrt.Je2etl obiekt bqdzie vlasnogciq

Siny zn4j(tzie sig prynatny oferent mówl Brrnistrz.Zainteresor¡ani obielrten

sq pafstvo YiÉnievscY.

Radny Czeslac Blicharski po yyi¡únienlach. Brrmistrza nycoñrje suó¡ vnfoset<"

Podtrzym{ie jedrnk,2e o to oczlco Lodne trzeba zadbaó.

B¡¡uistrz odpovlada ,2e Jest to problen,mino to zaleu byl v ka2d¡m roku

cryszczony.

Kontrolá RIo styierdzila ,2c níe no¿en¡r nic robié,ie2eli obiekt nie jest

r¡asz4 ulasno6ciq.Zalew ten jest vlasno6ciq Pl{P'

A1fred Biaty dyrektor SANEPiD úYi,2e t¡m zalenen nie na prava siq zaJmaó

1 slq nie z4jrn4ie,bo nie jest to v nojej koryeterrcjl.Jest zÁania,ze n€'Leiry

zrobió vqzystkoraby tan nie byto lq¡lieli.Trzeba teren odpoviednio ozr¡akovaó.
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lh nasz¡¡n terenle nie ma zadrego al<senu do k4lieli.Y tyn zalevle nie rrclr¡o
siq tr4nó.

Za mioslden radrrej Janiny Szreniarry o nproradzenle do planu inrestycjl
brxlo€ ulicy Klonwej gloswato 9 radnycfrrpueclv 4 raüryctr ,4 radnyi:tr
ustrzynalo si.q od glosu.

Boirtór2s¡o. glgsouanier[:onira2 nie rszyscy r€dni oddali g]qs.
Za mlostden radneJ J.Szreniany glosmalo 15 radnychrprzeciv 5 radnyctr,
1 radny ustr:z¡mal sig od glozu.

Ynlosek przyJgto.

Za Ynlosekin raütej Janiny Sarenlarry o tnxlowq chodnika na ullcy Kopernika
glosoralo 7 radnychrprzecl.r 5 ,d gtosu vstrz¡pnalo slq 8 nadnyctr .
Uniosek przyJeto.

Rada 16 glosanirgtosóu przeciv nie bylorpcz! j gtosrctr wstrz¡pr:J4cyctr siq
przyjqla vniosek raürego Tomasza Barañskiego o r.r.jqcie do planu inrestycji
bulovq cMnika na ulicy Dygasiñskiego.
Odno6nie L'nioski Yiceprza*odrrlczqcego Rdy Teofifa Sqka o centralr¡e ogrzerani
v Szkole Fodstavovej w Jasimnle Tastepca B¡rmistrza przyponirnr2e ustalono,
2e vszystko co zvtqzarre ze szkolani rmieszezcxre zostanie v plrt 9.
Radny Teofil Sqk podtrzymuJe sv6j vniosek.
Za vnioskien glosovalo 6 raürychrprzeclv 14 radnych ,2 radnych ustrzymato
siq od gtosu

thiosek nie zost4je przyjgty.

Rada 2O gtosani przy 1 gtosie przecir i 1 glosie rstrzymuJqc¡rn siq porrziqta
uchralq Nc lf/.T/M/&O v sprawie uchvalenia planu investycji na tata
1W-M..

/tbt¡uala Nr ru/2O9/m v zalqczeniu do protokótu/.

4d.11. Radny Ryszard Facanorski prosio vyja6nienie tego p-nrktu,
poniewa2 jako radny czlonek jedneJ kmisji nie zna sprarr¡r.
tJyja6nia $carhrfk ,-niny rryja6nia,2e podejrnr.je slq takq uctrwalq ,gdy¿ bark
2qda taktego zabezpleczenia ze rrzglgdu na nysoki kredyt zaciqgniqty przez

Smrr€.
Rada jednoglo.6nie pcnraiqta uchnalq Nr )OG/21O/M v spravie ustanorienia
hlpotekl wormeJ r¡a nierrrctrmo6ciach gminy zabezpieczajqcej vlerzytelno$ci
Banku Przeuyslovo Handlovego S.A.v Krakonie oddzlal v JqQrzejovle r kr*ocie
1.f f i .m., ,21.

/tlchwata Nr )OUZO/M u zalqgzenlu do protokólu/.

4d.12. Rada Jedrpglo6nie pozigta uctrmlq Nr )OCI/Zt1/m
w spravie zmi¿¡1 y hxl2ecie niasta i gminy na 2@ rcll<.
/Uchnata Nr )0fl/211/M v zat4czeyrúu do protokólu,/.
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Ad.1t. Rada jednogto6nie porzigla uc.tmale Nr )0(I/212/m w spravie

nlany Statutu 7:irz$ir;- h¡dFkór Hieszkalnyctt u JqdrzeJovie.

/Ucrrvara Nr )0ü/212/m u zatqczenlu do protokótu/-

Ad.14. Rada 21 glosanirglosóv przeciv nie byto p?zy 1 glosle

wstrzym4j4cym slq ponziqla uctrratg Nr )Oü/215/m v spravie przryJqcia

Statutu Zriq,zku Gnin Rolnlczyctr i Ekologicarych ITEKOROI,n v Kielcach.

/tbtrrata Nr loü2lt/m v zalqczanu do prnototcólu/.

Ad.15. Radny czeslav Bllchars!<l wnosi o rozszerzenie proponowmego

sl<ladu kmisji doraáneJ dla opractranla Kodeksu EtJ/ki Radnego o trzy osob¡r,

po jednej z ka2dego Klubtt Radnych.

Z Klub¡ Radnyctr StD proponuje radn4 El2bietq Ul6nievsk4.

Przeyodnicz4cy Klubu Radnych AUS ffyszard Facanovski rylasza. kardydturq

radrej Ewy Ptasznik.

Yyraia przy tyn sroje refleksJe nad sensem povolanfa takiej kmisji

w polouie kaderrcji .thra2a ,2e nie ma sensu uct¡valania Kodeksu Etyki Radnego-

Przevodnlcz4cy Rady Ffiejdriej ustosr:nkornla siq do glosu radnego Facanouskiegc

tlwa?a,2e dobrze ,i€ taki Kodeks siq uchnalirosobiScie jest za uchr¡aleniern

Kodeksu EtJ/ld Radnego.

Radna ftalina Baliñska zgl:asza. kandydaturq Tornsza Barañskiego z Klub¡ Radnych

rrZiesrl a Jgdrzejovskan .

¡66ny Tonasz Baraílski wypoviada siqr2e jegO viek i doSuiadczenie jest

tak male,2e dobrze byloby ,aby zglosió kog96 bardziej do6siadczonego.

Uszyscy radni przyjmu.iq zgloszenia i rryra24jq zgdq rn kardydowanie.

Rada 2O glosami,glosów przeciu nie bylo,prTy 2 gtosach rstrzymr.iqcydt sig

porziqla uchvalg Nr )üI/214/m v sprawie povotania kmrisji doraZnej

dla opracosania Kodeksu Etyki Radnego.

/Ucnnala Nr )üI/214/M v zal4czsrnu do protokólu/-

Ad.16. h¡ruistrz H.l¡lichalkieuicz úvi,2e rn interpelacje odpowieny rn

piÁmis,s1e peyne fnterpelacje n¡magajq publiczrej odpouiedzi.

Radneu¡u Ryszardovi Pacanonskiemu odpowiada,2e pieniqdze dla @ctxa Clstersóu

prze\<aimy po piervsrym pólroczu.

Odno6nie orkiestry h¡rmistcz odpc.iada ,2e nie niszczy orkiestry.ftdna

firnnsr.r.le kapelnistrza í przekazqie orkiestrze dotacje.

Ctrcemy dqgraó spraue nnófli Brrmistrz i dovieÉé qye to jest spram nasza,erJ

GP.Je2eti 6P to u utrzynaniu orkiestry pouinlen partycyponaó caty poriat.

7,a ka¿d4lnprezg ,którq organizuje gmina, jak np.t lqia orkiestra 2qda od nas ;

laty t otrz¡mr.r.je.

Radna n"á ru.uzrtik nóvir2le bytaby ostro2na u tym stvierdzenlurbo u innych
nlejscovo6ciach gminy istrrieJq orkiestry .lüasza orkiestra gra tylko u rurs.
Sq natmiast u orkiestrze hxlzle do{o.}e¡o;..., : tei.?,¿u
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Burnistrz o@orladarZe je¿efi u przyszlym rcü<u Rda uctluali r buclZecle

grodki dla or¡kiestry nic przeciutco temu nial nie bqdzle.

Rmistr:z za"¡1r6czar?c o peunych sprauach v pr:z¡rpadlnr r¡dzielanla w¡rvladu

povinien rledzieé.

Radny Ryszard Facangry*í vyaia,Ze dzier¡rikarstno to jeden z tnldnyctr zarcd6u.

lüasze dziennil<arki -korespondenüd staraJq stq pisaó r niarq obielrtyvnie.

iy4care.z¡ na mszym etapie gninnym konieczne Jest stanoulsko rzecznika

prasowego.obecnie takiej osoby nie zr¡an .Z prasy riem ,áe takie stanouisko

istnleje.

h¡rniatrz odporiadar¿e oficjalnie nie m rzrczúl<a prasoYego.Osoba ta jest

progr¿tmator€n, wnü2erem, informt¡rkien.

Je¿eli chodzi o vyviady &.rrmistrz osobiÉcie udziela vszelkictr infomacji

prasie.

Beata Znojdr -korespo¡rdent Sloya hdu móvi,2e dzier¡nil<ane nie usadzqjq

rpsa y nie srcje sprany.fuadza sig zrypoviedziq hrrmisttza',Ze jest otrarty

dla dzierurikarzy.hrrrntstrz pró$e ograniczaó nypotriedzl suoin kierounikom'

z czp osobi6eie siq nie zgaaz:m nóui B.Znojek'

Radny Kazinlerz t{ichals}<i zrcaea uvagq,2e interpelacie sq kierosane do

7,arz4du Hiejskiego,on san zqí ra sesji jest radnym $lk kazdy fnny rdny'

uaczelnikiem tlydzialu Kmr-rrikacji starostsa Poviatovego jest r pracy

i nykonqje to,co nakazuiq mu iego prz,e.}o2rrri.

Radr¡a Janina Szrer¡laua otrzlmr.r.je odporiedZ rn interpelacjq od Kierovnik

tfydziatu Gospodarki Kom¡nlarej i l{ieszkaniwej B.Blaszkterricz odno-6nie

buclynku prz¡r Ptacu T.Ko6ciuszki g.Dostali6ny od Starostra Poviatowego

móui Kierornik nakaz rozbiórki tego tnrlynku.U txd2ecie r¡a ten cel nie na

6rodkóu.Znqldziemy firmq specjalistyczr4,ktÁra dokona fachoweJ roabiórki.

Odnolnie drogi Raków-Pod[aszcze odpoviada zastqpca h¡rmistrza-tfyjaÉnia'2e

jest to drqga poniatora.Z roúv z dyrelrtoren J.Krzanovskin wie'2e

planr.r.je yyremontovaó vsz¡rstkle drogl.

lhrek Uolski -Kieror¡nik ttydzlalu Investycji odpoviúa ,28 drogq v l'ysakovie

nie jest qjeta u br¡ú2ecle na rok bie24cy i nie bqdzie v t¡m rolcu v¡¡kornra'

Zastqpca h:mistrza Y.Yoániak odponiada radnej E\¡ie Ptaszntk odnoSnie

ograniczenia pr$ko6ci ueunqtrz Osiedla t¡furaviec TI,2E hrymaga to pevnyctt

uzgodnieñ i vórrcz5rs no2na bqdzte podiqé stosovrq decy4jg'

hrrmistrz H.l{ichalkieyicz ú'dlrzr- gereralnie vidzi potrzebq taklegO

oznat<manla rla ul.przJ¿pkosskiego rspólnle ze starostre¡n'bo tan dochodzi

do r62nyctr YyÉcigór srehodcnrych-

Kierq¡ik B.Blaszkleyicz pod4je ,2e v¡¡konanie jednego prpgtl ralnlaJqcego

kosztr4)e 1'5 tYs.zl.

Radny $szard Pacanovski odpoviada na torZe Lyeíe ludzkle jest bezcenne.
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Przer¡odnla4cy nady !üejskleJ rdzlela glosu rdcy prarnemr

celen dokonania perynych rry$rÉnferi.l,6ú1 o zaleglyctr sprauach ,które tocz4 siq

r' : €dach Prztrldde.

Fodkre$larip nlgdy nie poproszano JeJ na posiedzenla kmlsJt Rady o nyJa6nleni:

sprac.

Odno$nie zaleu¡ nóuir¿e byla to vlas¡rcÉó Klasztotu OJcfu Clstersóu.Obecnf-e

nllct nle Jest ula5clclelen zalevu.

Taka sprara m okreÉlone procedury nlnifiun pól roku czasu.S$ czeka ,czy nie

zgtoszq slq uta6clciele.

Sq$ jest trzeciq uladz4.

¡hsze prarc Jest ryggrystyczne núfi radca pramy.

lI procesle cywilnyn nystq¡rujq dnie strcry.Nielciedy przeciqga siq celovo

spraye stosr4]p vszelkie ctn4¡ty prawe.Dnrga strona taz wte przeciqgaó

i stosoyaé chnyty praune.llam¡r v st-mie 16 sprav gminnyctt v Sqdzie.

Rdca prauny podkre6lar2e nyj4tkouo dobra jest vspólpraca z Kierornikien

tlydzialu Geode4ji i Gospodarki Gnmtaml.

Je2eli chodzi o spravy o dcsmisjq nale24 do nqjtrr.tdniejszyctt'bo to sq

sprayy lt¡dzl<ie.Trzeba siq ?¿rvsire zastaroviórje2ell vr¡osi siq spravq .

Spratry trnaj4 dlugo.Bardzo sig cieszq móvi radca,b Y tej kadencji nie ma

sprav,gdzie radni stara;iq sig poprzez aduokatóu rplynaó na sprary.

h¡ruristrz zabiera glos odno6nie lnformcji prasonych.Zdarzai4 siQ sprawy nie

do koñca zbadare,publicznq6ó czyta te blqdne infomacje.

Podaje przyktady artykulón n Cazecie Jqdrzejmskiej.

Kierounik l¡hrek tJolski odponriada Uiceprzwodniczqcenu Rady T.Sqkovi'Ze na

droge Jasior¡rn -htechony bqdzie ogloszony przetarg.

lbstq¡xrie Przewodnic4cy hdy ltiejskiej Teresa Sryach Yrecza

vyróznienie "Jqdrzejovianin Rok¡rn radnej Janinie Szreniavierktóra z povodu

choroby nie uczestniczyla ria uroczystosci vrqqzania sj¡róznieñ i statuletek

tUqlczej<xianin Rokun.

Radna Urszula Piasecka vnosi ,aby od Rady vysylaé pison o 6r'odki do ninisters

rr 6lad za pismami 7-arz4du t{iejd<iego.Byó no2e bqfzie to nialo viq}<szry

oddzwiqk.

Przsod¡ricz4cy Rady t{iejskiej og}asza nie$iqczrq przerve r pracach Rady

tyeqc vszystkin nilYch urlo@.

4d.18. ze yzgl$u na vyczerpanie porz4dku dziennego kze¡rcüdc."4¿cy

Rady t{iejskiej Teresa SzYach o gú2..11n ,t Vi¡¡" obrady )OCt sesjl.

lobrad
e-z4cy

>2;W6niewska
Szyacfi

fa


